



2022年10月28日

敬致：全体家长及学生

2022年年终考试(非考试班)通告

您好！本校的非考试班年终考试将从2022年11月2日(星期三)开始至11月10日(星期四)。11月1日(星期二)、11月3日(星期四)和11月8日(星期二)的联课活动将会取消，11月1日和8日的放学时间为2:35pm，11月3日的放学时间为1:55pm。有关年终考时间表，请游览本校网站。

敬请垂注，感谢配合！

KUNG BEE LEE 江美利
PRINCIPAL
HAN CHIANG HIGH SCHOOL PENANG
韩江中学校长

28 October 2022

To: All Parents and Students

Notice of 2022 Final Examination for Non-Exam Classes

Please be informed that the 2022 Final Examination for Non-Exam classes will commence from 2nd November (Wednesday) until 10th November 2022 (Thursday). Co-curriculum activities on 1st November (Tuesday), 3rd November (Thursday) and 8th November (Tuesday) will be cancelled. The school will dismiss at 2:35pm on 1st and 8th November and 1:55pm on 3rd November. Kindly visit the school website for the complete examination time table.

Thank you.

KUNG BEE LEE 江美利
PRINCIPAL
HAN CHIANG HIGH SCHOOL PENANG
韩江中学校长